

CHALICE 'N' CROWN

BAND INFO



CONTACT AND BOOKING:

info@chaliceandcrown.de

www.chaliceandcrown.de

www.facebook.de/chaliceandcrown

„Chalice'n'Crown“ spielen melodiosen Power-Metal mit eingängigen Hooklines und mehrstimmigen Refrains. Die Show ist geprägt von der charismatischen Bühnenpräsenz des Frontmanns, virtuosen zweistimmigen Gitarren und einer treibenden Rhythmusgruppe. Was die Band darüber hinaus besonders auszeichnet? Es gelingt ihr immer wieder aufs Neue, ihr Publikum bereits nach wenigen Riffs einzufangen und während des kompletten Gigs mitzureißen und zu begeistern.

CHALICE 'N'

WHO ARE CHALICE 'N' CROWN?

Chalice 'n' Crown play melodic Power - Metal with catchy hooklines and partly voiced refrains. The show is driven by a charismatic frontman, virtuosic guitars in two voices and a dynamic rhythm section. What else is characteristic for the band? It always takes them just a few chords to catch their audience's attention and carry them along the concert excited and enthusiastic.



n' CROWN

MUSICAL INFLUENCES

Der Musikstil von „Chalice 'n' Crown“ wird durch viele unterschiedliche Einflüsse geprägt: Bassist Wolfgang Scheler ist absoluter Kiss-Fan, die Gitarrenfraktion steht auf Dream Theater, Symphony X, Queensryche, Vicious Rumours, Opeth, Scar Symmetrie, Toto – aber auch Einflüsse aus dem Jazz/Fusion-Bereich (Simon Philips, Aristocrats, Doldinger etc.) spielen eine Rolle. Drummer Stefan Krück findet zudem Rush, Alter Bridge oder Gotthard klasse und Sänger Peter Nemmert liebt Musik aus den 70ern wie Led Zeppelin, Deep Purple, Uriah Heep und Alex Harvey. Alles in allem eine interessante Mischung, die sich stellenweise auch im Sound der Band widerspiegelt.

The style of „Chalice 'n' Crown“ is shaped by many, various influences. Baseman Wolfgang Scheler is a hard core Kiss fan, the guitar section loves Dream Theater, Symphony X, Queensryche, Vicious Rumours, Opeth, Scar Symmetrie, Toto... but also some Jazz / Fusion musicians like Simon Philips, Aristocrats, Doldinger, etc. play a decisive role. Moreover Drummer Stefan Krück admires Rush, Alter Bridge or Gotthard, whereas Singer Peter Nemmert loves the music of the 70th, like Led Zeppelin, Deep Purple, Uriah Heep and Alex Harvey. All in all an interesting mix, which becomes audible in the band's sound here and there.



ARND KOHN



TOMMI KORNDORFER

THE BAND'S MOTTO

„Wir wollen einfach das tun, was wir am geilsten finden: spielen, spielen und nochmal spielen. Festival oder Club-Gig? Egal – wir wollen raus, die Leute überzeugen und für unseren Sound begeistern! Oder um es kurz und knapp zu sagen: **Hey, ihr da draußen: Wir sind „Chalice'n'Crown“ und freuen uns tierisch auf euch! Keep on rockin' ...!**

We are eager to simply do what we like most: Play, play... and again... play! Festival or club gig? That doesn't matter - we just need to go out, convince people with our music and excite them with our sound! Or, to have it short: **Hey you out there! We are „Chalice 'n` Crown“ and we are thrilled to play for you! Keep on rockin' ...!**

For more Information about the Band: www.facebook.de/chaliceandcrown



CONTACT AND BOOKING:

info@chaliceandcrown.de
www.chaliceandcrown.de
www.facebook.de/chaliceandcrown

New Album "Confessions"
Order under info@chaliceandcrown.de